
Saksprotokoll i Kulturutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema:  
Utvalgene og formannskapet skal nå ha det siste møte for perioden. Kommunedirektøren 
oppfordrer til at hvert enkelt utvalg og formannskapet foretar en evaluering. Evalueringsskjema 
ligger vedlagt. 
 
Oppsummering av drøftingen: 

Saksdokumenter  
- Kommer innkallingen tidsnok? Ja, møteplana er vedtatt tidlig. Vi får i 

tillegg innkalling i kalenderen vår som 
gjør det enkelt å følge med på 
tidspunkt for møtene. 
 
 

- Størrelsen på saksdokumentene (inkl. vedlegg) Mengden saksdokumenter oppleves 
grei. Kan være vanskelig på enkelte 
saker der vedleggene er store. 
 
 

- Kvaliteten på saksdokumentene 
 

Det er bra balanse mellom mengde og 
bakgrunnsdokumentasjon. For oss 
medlemmer fungerer det bra med 
kombinasjonen overkommelig 
saksdokument og oppmøte og info av 
saksbehandler. 
 
 

- Er sakene krevende å sette seg inn i? 
 

Ok sett i sammenheng med punktet 
over. 
 
 

- Oppleves det som at sakene som behandles er 
av stor viktighet? 

Ja og nei. Enkelte saker må behandles 
utfra ulike mandat men de oppleves 
nødvendigvis ikke av stor viktighet for 
medlemmene. 
I en ny kommune vil mange saker 
omhandle byggingen av en ny 
kommune på sikt, mens andre saker vil 
være viktige her og nå.  
 

- Oppleves sakene som relevante? 
 

Ja så absolutt! 
 
 

- Blir for mange eller for få saker delegert til 
administrasjonen?  

Her er det en god balanse. 
 
 
 

- Oppleves det som om det meste er avgjort i 
administrasjonen før politikerne får sakene til 
vurdering 

De store sakene vi får har vi fått til 
drøfting i møtet før. Dette har vært til 
stor hjelp når det gjelder medvirkning.  
Demokrati i praksis. 



 

 
 

Gjennomføring av møtene  
- Har utvalgsmøtene hatt et godt oppmøte av faste 

utvalgsmedlemmer? 
JA! 
 
 

- Møtehyppighet – for mye – for lite – akkurat 
passe? 

Akkurat passe.  
 
 

- Er møteledelsen god? 
 

Bra møteledelse. God struktur samtidig 
som det er rom for sidesprang.  
 
Vi har i tillegg hatt en god utvikling på 
balansegangen mellom møteleder og 
sekretær.  
 
«Barbro, herre kain du ta på dæ fleir 
gång» 
 

- Preges møtene av en god debattkultur? 
 

Ja! 
 
 

- Er samarbeidsklimaet godt? 
 

Ja! Vi har vært ett lag og funnet gode 
løsninger sammen. 
 
 

- Er det lett å ta ordet? 
 

Ja! 
 
 

- Er du engasjert? 
-  

 

Ja! Vi er såpass engasjert at vi ble 
provosert da det kom forslag om å 
legge ned kulturutvalget. Har fått god 
forståelse for sektoren.  
 


